
BESLUITENLIJST van de openbare vergadering van de raadscommissie Algemene Zaken op 
donderdag 16 mei 2019 (19.30 – 21.00 uur) 

 
Aanwezig:  de heer Van der Woude (voorzitter),  

VVD: de heer Waterlander, mevrouw Zwanenburg 
PvdA: mevrouw Ottens, de heer Buwalda 
CDA: mevrouw Rinkes, de heer Hoekstra 
FNP:  de heer De Swart, de heer Eijer 
GL: de heer Van der Honing 
GBH: de heer Van der Ven 
D66: mevrouw De Jong 
SP: de heer Van der Veen, de heer Steenbergen 
CU: mevrouw De Heij 
HL: de heer Hartsuiker 

 
Verder aanwezig: wethouder de heer Zoetendal, burgemeester Van der Zwan 
 
Commissiegriffier: mevrouw Witzke 
  
Afwezig: de heer Abma (CDA), de heer Derks (CU), mevrouw Rozema (GL), de heer Tromp (VVD), 
mevrouw De Vries (D66) 
 
In verband met een technisch defect is deze commissievergadering niet online terug te 
kijken. Een geluidsopname met woordelijk verslag is op te vragen bij de griffie via 
griffie@heerenveen.nl.  
 
1. Opening en vaststelling agenda 
Voorzitter de heer Van der Woude opent de vergadering. De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.  
 
2. Behoud eredivisie vrouwenvoetbal Heerenveen 
Wethouder Zoetendal geeft een toelichting over de vraag waarom het raadsvoorstel zo laat op de 
agenda van de raadsvergadering van 20 mei is geplaatst en een extra commissievergadering is 
ingelast door de agendacommissie. De transferdeadline voor het wisselen van club voor de vrouwen in 
het eredivisievrouwenteam is op 15 juni. Voor die tijd moet er duidelijkheid zijn over de financiering 
van het team voor komend seizoen, zodat de vrouwen de gelegenheid hebben om nog te wisselen van 
club in het geval de financiering niet slaagt.  
 
De commissie staat inspreker de heer Van der Veen als vertegenwoordiger van BVO SC Heerenveen 
toe deel te nemen aan de beraadslagingen. De heer Van der Veen licht toe dat SC Heerenveen graag 
door wil gaan met het vrouwenvoetbal. Het was duidelijk dat er te weinig geld binnenkwam om door 
te kunnen gaan. Het hangen van het vrouwenvoetbal als business unit onder Betaald 
Voetbalorganisatie (BVO) heeft voor SC Heerenveen veel voordelen maar op dit moment zijn er nog te 
veel onzekerheden om direct deze constructie aan te gaan. Sponsoren spelen hier ook een rol in, 
zowel voor SC als het vrouwenvoetbal. Op termijn zou integratie moeten plaatsvinden, dat is de 
intentie. Er wordt nu een plan gemaakt en er zijn al een aantal aanpassingen doorgevoerd. 
 
De volgende onderwerpen komen aan de orde in de vragen en opmerkingen van de fracties: 

- Gaat het een lening of subsidie worden? Wat zijn hiervoor de mogelijkheden en beperkingen?  
- Hoe kunnen sponsorgelden worden gebruikt om een lening terug te betalen? Schrikt deze deal 

sponsors niet af? Kunnen er garanties worden gegeven voor terugbetaling? 
- Structurele borging van het vrouwenvoetbal bij de BVO SC Heerenveen en hoe dit geregeld 

kan worden. Mogelijke kostenreductie door samenwerking. 
- Wat is de rol van de gemeente in deze kwestie? Wat wordt gedaan om risico’s voor de 

toekomst te verminderen? De rol van emancipatie in de overwegingen.  
- De mogelijkheid van precedentwerking. 
- Rol van oude crediteuren en nette afwerking van de openstaande rekeningen. 

 
Wethouder Zoetendal geeft aan dat juridisch gekeken moet worden welk construct haalbaar is. Het 
uitgangspunt in de voorwaarden in het raadsvoorstel is terugbetaling van het geld. Als een deel van 
het geld niet terugbetaald kan worden als het bijvoorbeeld in de vorm van een subsidie verstrekt 
wordt is alsnog de verwachting dat er een maatschappelijke baat terug te verwachten is. Als 
voorwaarde staat ook een mogelijke toezichthoudende rol vermeld, hiervoor is geen extra formatie 
binnen de gemeente nodig. Het college voorziet geen mogelijke precedentwerking omdat er een 
stichting waarborgfonds sport is waar men steun kan vinden. De omvang van de groei van het 
vrouwenvoetbal en het verschil met de mannen zijn voor college redenen om in dit geval een brug te 
willen slaan. De kwartiermaker is aan het inventariseren hoe de zaken met de crediteuren van de 
huidige stichting goed kunnen worden opgelost. Vanuit het college is specifiek aandacht voor de 
crediteuren die een maatschappelijke rol vervullen. 



 
De commissie adviseert dit voorstel als bespreekstuk te agenderen voor de raadsvergadering van  
20 mei 2019. 
 
3. Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering om 20:58 uur. 


